
PROTOKOL Nr LllU2023

z sesji Rady Gminy Rybno odbylei w dniu 28 czetvca 2023 t-
w sali nalad w Rybnie prry ul. Lubawskiej '15 pod ptzewodnictwem

Pana Piott Komatowskiego - Przewodnic2qcego Rady Gminy Rybno

obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Raszkowska - ZastQpca Kierownika Referatu, Zastqpca

Kierownika Uzedu Stanu Cywilnego w Uzedzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10:20 zakoiczono o godz.14:15

Stan ustawowy RadY - 15 Radnych,

w sesjj bierze udzial 14 Radnych

- lista obecnosci stanowizahcznik nr'1 do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wegrzynowski -W6jt Gminy

2.PaniZdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

3.PaniJolanta Jendrycka - Sekretarz Gmin,

4.Pan Zbigniew Dzystek - Radca prawny

- lista obecnosci stanowizalqcznik nr 2 do protokotu

3.Soltysi

- lista obecnoscistanowizalqcznik nr 3 do protokolu

Porzedek sesji:

Ad,1 i 2 Otwarcie sesii i stwieadzenie prawomocno6ci oblad.

Obrady Llll sesji Rady Gminy Rybno otwozyl o godz. 10:20 Pan Piotr Kornatowski Przewodniczqcy

Rady Gminy.

Nastgpnie pouczyl wszystkich obecnych, i2 obrady Rady Gminy sa rqestrowane za pomoca urzqozen

nagrywajqcych dZwiek.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad, a nastQpnie stwierdzil, 2e po sprawdzeniu listy obecnosci'

na saliznajduj sie 14 radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwa,

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

Pzewodniczacy Rady peedstawil porzqdek dzienny obrad.

'l.Otwarcie Besii.

2.Stwierdzenie prawomocnogci obmd.

3.Ustalenie porzqdku obrad.

4.Przyjecie protokolu z : Ll i Lll sesii Rady Gminy Rybno.

5.Sprawozdanie miQdrysesyine W6jta Gminy.

6.Rapolt o stanie gminy:

a) debata nad raPoftem,

b) podjecie uchwaly w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy Rybno wotum zaufania.



7. Podjecie uchwaly w sprawie zatwiedzenia sp.awozdania finansowego

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budietu za 2022 r.i

a) rozpatzenie sprawozdania z wykonania budzetu wraz z informacjq o stanie mienia komunalnego

za2022 t..

b) zapoznanie siQ z opiniq Regionalnej lzby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu z wykonanju

bud2etu za 2022 | .

c) rozpatrzenie sp€wozdania fnansowego za 2022 t.,

d) debata nad sorawozdaniami.

e) glosowanie nad projektem uchwaly w sprawie zatwierdzenia spGwozdania finansowego wraz ze

sprawozdaniem z wykonania budzelu za 2022 |.

8. Podjecis uchwaly w ap6wie udzielenia absolutorium za 2022 r. W6jtowi Gminy Rybno:

a) zapoznanie sie z uchwalq Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno w sprawie wniosku o udzielenie

absolutorium W6jtowi Gminy Rybno za2022 r.,

b) zapoznanie sie z opiniq Regionalnej lzby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wniosku Komisji

Rewizyjnej o udzielenie absolutorium W6jtowi Gminy za 2022 r.,

c) dyskusja,

d) glosowanie nad projektem uchwaly w sprawie udzielenia absolutorium W6jtowi Gminy Rybno za

2022 |.

9.Podjecie uchwalw nastepujqcych sprawach:
'1)zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2023-2038;

2) zmian w budzecie Gminy Rybno na 2023 rok;

3) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Gminnego Zaktadu Opieki

Zdrowotnejw Rybnie za 2022 rok,

4) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Grodziczno,

5) udzielenia dotacji celowej na wykonanie wstepnych prac konseMatorskich, restauratorskich oraz

bLrdowlanych pzy dawnym kosciele parafialnym i plebaniiw miejscowosci Rybno,

6) okreSlenie zasad udzielania dotacji celowej z budzetu Gminy Rybno na prace konseMatorskie,

restauratorskie lub roboty budowlane pzy zabytkach wpisanych do rejestru zabytk6w lub

znajdujqcych sie w gminnej ewidencji zabytk6w,

7) wyra2enia zgody na podwy2szenie kapitalu zakladowego Zakhdu Gospodarki Komunalnejw Rybnie Spolka z

8) sprzeda2 nieruchomosci gruntowej zabudowanej budynkiem mieszkalnym w miejscowosci Zabiny,

stanowiqcej wlasno66 Gminy Rybno na zecz dotychczasowego najemcy,

9) zaliczenia drogi na terenie Gminy Rybno do kategoriid169 gminnych i ustaleniajej peebiegu,

10) trybu i sposobu powolywania iodwolywania czlonkdw Zespolu Interdyscyplinarnego ds.

Pzeciwdzialania Pzemocy Domowej w Gminie Rybno,

11) powolania Zespolu opiniujqcego kandydat6w na lawnik6w,

12) zmieniajqca uchwale w sprawie zatwierdzenia plan6w p€cy Komisji Rady Gminy Rybno na 2023

rok.

13) zmiany uchwaly w sprawie ustalenia skladu liczbowego i powolania skladow osobowych komisji

stalych Rady Gmany Rybno,



14) wyboru Wicepzewodniczqcego Rady cminy:

1) zglaszanie kandydat6w na funkcje Wcepzewodniczqcego Rady Gminy,

2) powolanie Komisji Skrutacyjnej,

3) peeprcwadzenie glosownia,

4) podjqcie uchwaly stwietdzajecej .i/{/b6r.

15) zmiany uchwaly w sprawie wskazania Wiceprzewodniczqcego Rady Gminy upowa2nionego do

wydawania polecei wyjazd6w slu2bowych dla Pzewodniczqcego Rady Gminy Rybno.

lo.Wolne wnioski i zapytania.

l l.zamkniQcie sesji.

Kierujqc nastepnie zapytanie o propozycje zmiany porzqdku obrad.

Nastqpnie poddal pod glosowanie pozqdek obrad.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14

Radnych gloaami:

-..2a" - 14

-,,pJzeciw'- 0

- ,,wstrzymuj4cych siQ" - 0

przyig+a porzadek.

lmienny wykaz glosowania nad przyjQciem pozqdku obrad stanowi zalqcznik nr 5 do protokolu.

Ad.4.Prrviecie orolokolu: z Ll i Lllsesii Radv Gminv Rvbno.

Pzewodniczqcy Rady poinformowal, Ze protok6l z Ll i Lll sesji zostal wyliczony do wgladu i do czasu

rozpoczecia sesji nie zlo2ono do pzewodniczqcego wniosku o dokonanie poprawek do

pzedlozonego projektu protokolu.

Wzwiqzku tym poddal pod glosowanre protok6l z Ll sesji Rady Gminy.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych glosami:

-..2a' - 14

- ,,Przeciw'- 0

- ,,wstrzymujqcych siQ" -.0

prryjQla protok6l z Ll sesii Rady Gminy.

lmienny wykaz glosowania nad przyjQciem protokolu stanowi zalqcznik nr 6 do protokolu.

Po czym poddal pod glosowanie prctok6lz Lll sesji Rady Gminy Rybno

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnocci 14

Radnych glosemi:

--.2a" - 14

-,,pazeciw'- 0

- ,,wstJz ymujqcych sie" -0
przytela protokdz Lll sesji Rady Gminy.



lmienny wykaz glosowania nad pzyjeciem protokotu stanowi zalacznik nr 7 do pfotokolu.

Ad.s.Sprawozdanie miedzvsesvine W6ita Gminv Rvbno.

Pzewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu W6jtowi Gminy - Panu Tomaszowi

WQgeynowskiego, kt6ry peedlo2yl sprawozdanie z dzialalnosci miQdzysesyjnej.

Sprawozdanie stanowi zalqcznik nr I do protokolu.

Po czym otworzyl dyskusje nad sprawozdaniem. Pytah nie wniesiono.

Nastepnie W6jt Gminy w-az z Pzewodniczqcyfi Rady nagrodzeni zostali druhowie OSP w Rumianie,

w zwiqzku z wlqczeniem jednostki do Krajowego Systemu Ratowniczo-Gasniczego oraz druh Ryszard

Tomaszewski z OSP Rybno, kt6ry otzymal odz akQ .zlov Znak Zwiqzku" - najwy2sze odznaczenie

w strukturach OSP. Ponadto uhonorcwana zostal Pani Justyna Ossowska, w+ascicielka Restauracji

,,Rybaska", ktora odniosla zwyclqstwo w kategorii ,,Restauracja Rybna roku 2023 w Polsce".

Ad.6,Rapoi o stanie qminv:

a) debata nad raoortem

Peewodniczqcy Rady - Pan Piotr Komatowska otlvotz yl debate nad raportem.

Glos zabrali:

Radny - Pan Rafal Gniazdowski zapytal: ,, chcialbym zapytaC o sprawe dachu sali gimnastycznej przy

szkole podstawowej. Byly prowadzone postepowania. Chcialbym dowiedziec sie w jaki spos6b zostaly

zakonczone. I drugie pytanie czy na wniosek zostal zamkniety ten obiekt?"

Radca prawny - Pan Zbigniew Dzystek wyjasnili ,, ProszQ Pafstwa, w sprawie tej byly kierowane

zawiadomienia do prokuratury ze wzglQdu na bardzo istotne i rozlegle zaniedbania iodstepstwa od

projektu ptzy budowie konstrukcji dachu grozilo zawaleniem tego obiektu uzytecznosci publiczne.j.

Byio to paowadzone w kilku instancjach prokuratuee. Te postepowania zostaly umozone, natomiast

trwa postepowanie cywilne o odszkodowanie z tego tytufu i to postQpowanie jest w toku. Pzed Sqdem

Okrggowym w Gdaisku."

Sekletarz Gminy - Pani Jolanta Jednrycka dodala: ,, . czytam tq stronQ 26 wykonano modernizacje

dachu na sali sportowej dzieki wykonanej ekspeiyzie. W zwiqzku z licznymi pzeciekami dachu udalo

sie r6wnie2 ustaliC jeszcze niedociqgniecia w wykonaniu wiazania rur stalowych i ich zabezp€czenia

pE eciwpozarowego oraz nieprawidiowe pokrycie wykoiczeh dachu. Prace remontowe polegaly na

poprawienie spawu konstrukcji stalowej oraz zmiany pokrycia dachu z blachy trapezowe na plyte

warstwowe. To jest zapisane na tej stronie 26. Z tego wynika, 2e zostala lvykonana ekspedyza pzez

firme i na podstawie tej ekspertyzy zostalo. Wzwiqzku z tym co jest to szkcra podstawowa ijest dzieci

zostalo to zamkniete po wykonaniu tej ekspertyzy."

Wgcej pytai nie wniesiono. Pzewodniczqcy rady zamknql dyskusjQ.



b) podiecie uchwalv w sprawie udzielenia W6itowi Gminv Rvbno wotum zaufania

Po odczytaniu projektu uchwaly, Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie projekt uchwaly w

sprawie udzielenia W6jtowi Gminy Rybno wotum zaufania.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady lS Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

- 9 - ,,2a",

- 5 - ,,pJzeciw"

-0 - ,,wstrzymuiqcych sie"

podieh uchwalQ Nr Llll/385/2023 w sprawie udzielenia W6itowi Gminy Rybno wotum zaufania

Uchwala stanowi zalqcznik nr I do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizaQcznik nr I do protokolu.

Ad.7. Podiecie uchwalv w spaawie zatwierdzenia sDrawozdania tinansoweqo

wlaz ze sprawozdaniem z wvkonania budretu za 2022 r,:

a) rozpatzenie sorawozdania z wvkonania bud2etu wraz z informacia o stanie mienia

komunalneoo za 2022 r.

Peewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu Skarbnikowi Gminy - Pani Zdzislawie

Kanicz, kt6ra pr2edstawila Radzie sprawozdanie z wykonania budzetu Gminy Rybno za 2022 rok,

sprawozdanje finansowe oraz informacjQ o stanie mienia komunalnego.

Nastepnie Przewodniczecy Rady pzeszedl do kolejnego podpunktu porzqdku obrad.

b) zapoznanie sie z opinia Reoionalnei lzbv Obrachunkowei w Olsztvnie o sprawozdaniu z

wvkonaniu bud2etu za 2022 r.

Pzewodniczqcy Rady Gminy Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu Skarbnikowi Gminy Pani Zdzislawie

Kanicz, kt6ra przedstawala Radzie Gminy Uchwale Skladu Oeekajqcego Regionalnej lzby

Obrachunkowej w Olsztynie Nr Rlo.Vlllo120l58/23 z dnia 12 kwietnia 2023 r. w sprawie wydania

opinii o pzediozonym przez W6jla Gminy Rybno sprawozdaniu z wykonania bud2etu gminy za rok

2022 stwietdzdqc,2e Regionalna lzba Obrachunkowa wydala pozytywnE opinie o pzedlo2onym

sprawozdantu.

Po odczytaniu przez Skarbnika Gminy opinii, Peewodniczqcy Rady pzeszedl do kolejnego podpunktu

porzedku obrad.

c) rozDatrzenie sDrawozdania finansoweqo za 2022 r.

Skarbnik Gminy Zdzistawa Kanicz przedstawila sprewozdanie finansowe za 2021 rok

Peewodniczqcy Rady pzeszedt do kolejnego podpunktu pozqdku obrad.



d) debata nad sprawozdaniami

Pzewodniczqcy Rady zapytal, zapytal czy ktos z obecnych na sali radnych chce zabraC glos

temat przedstawionych sprawozda6.

Glos zabrali:

Radny - Pan Bogdan Wantowski: ,, mam pytanie do Pani skarbnik. Chodzi o wykonania budzetu za

ubiegly rok dotyczqce budowy ulicy r6wnoleglej. Przewidziany byl w budzecie 380 tys., a wydalismy

900 tys. Dlaczego nie byla cala kwota?"

Wdjt cminy-Pan Tomasz WQgrzynowski wyjasnit ,, odpowiedzieli6my panu, dlaczego 2esmy nie

wykonali tego zadania? Nie chc9 tu wymienia6 nazwisk kto, gdzie, jak i dlaczego Tego nie mogli6my

zrealizowae. Nie bylo to zwiqzane z 9minq, jak i z wykonawcq. Dostal pan na to odpowied2 pisemnq?"

Radny - Pan Adam Bochno zapytal ,, mam pytanie do Pana W6jta. Szkola w Nowej Wsi zosta+a

spzedana, jak Pani Skarbnik powiedziala. Dlaczego Pan nie wyremontowal drogi na glinki? W

kampanii wyborczej w 2014 roku Pan obiecal, 2e je6li zostanie coS sprzedane wdanym solectwie, to

pieniqdze bedq zainwestowane w dane solectwo. Tam jest tylko remont drogi gruntowej. Dlaczego?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegzynowski w odpowiedzi wyjasnil:,, Drodzy Pahstwo, ka2da sptzedaz

nieruchomosci gdziekolwiek na terenie gminy siQ odbywa, pieniqdze uzyskania z tej sprzeda2y trafiq

do 096lnego bud2etu i realizujemy zadania zwiqzane z opiekq zdrowotnq, z ktorej mieszkaricy Nowej

Wsi korzystajq. Finansujemy zadania oswiatowe, z kt6rych mieszkaicy te2 korzystajq, czy w polityce

senioralnej. Vviec te pieniedze do wszystkich dwno wracajq. Je2eli chodzi o droge na glinianki, ona

jest w dobrym stanie, na biezqco remontowana ijezeli ruszy KPO lub fundusze spojnosci, na pewno tq

droge zrobimy. Mamy zasade, 2e w gminie nie wykonujemy inwestycji tylko w oparciu o wlasne Srodki,

dlatego mamy tak duze skale zainwestowania."

VMQcej pytah nie wniesiono. Peewodniczqcy zamknql dyskusjQ i pzeszedl do kolejnego punktu

Dorzadku obrad

e) olosowanie nad oroiektem uchwalv w sorawie zahvierdzenia sorawozdania finansoweqo

wraz ze so€wozdaniem z wvkonania bud2etu za 2022 r.

Po odczytaniu projektu uchwaly, Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie projekt uchwaly w

sprawie zatwierdzenia spfawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonanaa bud2etu za

2022 tok.

Rada Gminy w giosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, gl,osami:

-'lO - ,,2a",



- 0 - ,,przeciw"

- 4 -,,wstrrymujqcych sie"

podjela uchwale Nl Llllu386/2023 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wlaz ze

sprawozdaniem z wykonania bud2etu za 2022 tok

lJchwala stanowizalacznik nr 10 do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaqcznik nr 11 do protokol-

Ad.8. Podiecie uchwalv w sorawie udzielenia absoluto.ium za 2022 r. W6itowi Gminv Rvbno:

a) zapoznanie sie z uchwala Komisii Rewizvinei Radv Gminv Rvbno w sprawie wniosku o udzielenie

absolutorium W6itowi Gminv Rvbno za 2022 r

Pr2ewodniczqcy Rady Gminy zwf6cil siq do Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy o

pzedstawienie uchwaly Komisji .

Peewodniczacy Komisji Rewizyjnej Pan Sylwester Kasprowicz przedstawil Uchwale Komisji

Rewizyjnej Rady Gminy Rybno z dnja 6 czeMca 2023 r. w sprawie zaopiniowania wykonania budzetu

oraz wniosku dotyczqcego absolutorium.

Komisja Rewizyjna Rady Gminy Rybno pozytywnie zaopiniowala wykonanie bud2etu Gminy za 2022

rck pzez W6jta Gminy iwystqpila do Rady Gminy o udzielenie W6jtowi absolutor,um z tytulu

wykonania bud2etu Gminy 2a2022 rok.

Pzewodniczecy Komisji Rewizyjnej przedstawil r6wnie2 opinie Komisji Rewizyjnej o wykonaniu

bud2et! Gminy Rybno za 2022 rok.

Radni nje zglosili pytad ani uwag do ptzedstawionej pzez Przewodniczacego Komisji Rewizyjnei

Rady Gminy Rybno uchwaly oraz pzedstawonej opinll

Nastepnie Pzewodniczacy Rady przeszedl do kolejnego podpunktu pozqdku obrad.

b) zaooznanie sie z opinia Reoionalnei lzbv Ob€chunkowei w Olsztvnie w sorawie wniosku Komisii

Rewizvinei o udzielenie absolutorium W6itowi Gminv za 2022 r.

Pzewodniczqcy Rady Gminy zwr6cil sie do Pzewodniczqcego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy o

pzedstawienie opinii Regionalnej lzby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wniosku Komisji

Rewizyjnej o udziefnie absolutorium W6jtowi Gmir,y Rybno za 2022 tok.

- Pan Sylwester Kasprowicz pzedstawil Uchwale Skladu Ozekajqcego Regionalnej lzby

Obrachunkowej w Olsztyflie Nr RlO.Vlll-0120-271/23 z dnia 12 czevca 2023 r. w sprawie

zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Rybno w sprawie udzrelenia absolutorium

W6jtowi Gminy Ryhno za 2022 rok stwjerdzajqc, 2e Sktad Orzekajqcy Regionalnej lzby

Obrachunkowej w Olsztynie wydal pozytywna opinie o pzedlozonym pzez Komisje Rewizyjne Rady

Gminy Rybno wniosku w sprawie udzielenia absolutorium dla W6jta Gminy z tytulu wykonania budzetu

za 2022 rok.



c) dvskusia.

Pzewodniczecy Rady otworzyl dyskusje nad wnioskiem Komisji Rewizyjnejw sprawie udzietenia

absolutofium dla W6jta Gminy z tytulu wykonania budzetu za 2022 tok.

Nie podjeto dyskusji.

Peewodniczqcy zamknql dyskusjg i przeszedl do kolejnego punktu pozqdku obrad.

d) olosowanie nad orciektem uchwalv w sDrawie udzielenia absolutorium W6itowi Gminv Rvbno za

2022 t.

Po odczytaniu projektu uchwaly, Pzewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie projekt uchwaty w

sprawie udzielenia W6jtowi Gminy Rybno absolutofium z tytulu wykona nia bud|elu za 2022 tok.

Rada Gminy w gloaowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glrosami:

-9 -,,2a",

- 0 - ,,prreciw"
-5 -,,wstrrymujqcychsie"

podjeh uchwale Nr LllU387/2023 w sprawie udzielenia W6itowi Gminy Rybno absolutodum z

tytufu wykonania bud2elu za 2022 rok.

Uchwala stanowi zalacznik nr'12 do orotokolu.

lmienny wykaz glosowania nad prcjektem uchwaly stanowizahcznik nr 13 do protokol-.

Po czym Peewodniczqcy Rady Gminy Pan Kornatowski zazqdzil plzelwe w obradach od godz. '11:40

do godz.12:00.

Po przerwie stan Rady 13 radnych. Nieobecny na Sali radny Pan Dariusz Karbowski.

Ad,9.Podiecie uchwalw nastopuiacvch gprawach

l.zmianv Wieloletniei Proonozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 2023-2038

Pzewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Pzewodniczecej Komisji

Zdrowia, Kultury, O6wiaty, Bezpieczeistwa i Spraw Socjalnych Pani Elzbiety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Przewodniczqca Komisji - Pani Elzbieta Rozentalska peedstawila opinie Komisji Budzetu i Finansow

o prqekcie uchwaty.

Opinia stanowi zalqcznik nr 13 do pfotokolu.

Pzewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Pzewodnjczqcy Rady Gminy zamknqt dyskusje. Po odczytaniu proJektu uchwaly, poddal go pod

glosowanre.

Rada Gminy w gliosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 34

Radnych, glosami:

-'13 - ,,2a",



- 0 - ,,pzeciw"
-0 - ,,w5trzymujqcych sie"

podiela uchwale Nr LllU388/2023 w spJawie zmiany Wieloletniei Prognozy Finansowei Gminy

Rybno na lata 2023-2038.

Uchwala stanowizalqcznik nr'14 do protokolu.

lmienny wykaz giosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 15 do protokofu

2) zmian w bud2ecie Gminv Rvbno na 2023 rok

Przewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siQ do Pzewodniczqcej Komisji

Zdrowia, Kultury, Oswiaty, Bezpieczeistwa i Spraw Socjalnych Pani El2biety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie prolektu uchwaly.

Pzewodniczqca Komisji- Pani Elzbieta Rozentalska pzedstawila opinig Komisji Bud2etu i Finans6w

o projekcie uchwaly.

Opinia stanowizalqcznik nr 16 do protokolu

Peewodniczqcy Rady Gminy - Pan Pioh Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly

Glos zabrali:

Radny - Pan Adam Bochno zapytal ,, mam pytanie do Pana W6jta. Pani skarbnik wspominala,2e

gmina otzymala dofinansowanie z KOWR na Dni Ryby. Jaka to jest kwota? Kiedy sie odbedq Dni

Ryby i gdzie?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski w odpowiedzi wyjasnit ,, Dni Ryby odbQdq siQ w

miejscowo6ci Szczupliny, drugiego lipca, kwota dofinansowania okolo 50 tysigcy z Kralowego Osrodka

Wsparcia Rolnictwa."

Radny - Pan Adam Bochno wskazal: ,, w Szczuplinach w Rumianej Dolinie? Tak Panie W6jcie, bylo

mowione na komisji i sq ogloszenia tak2e w Rumian i Dolinie."

Wqcej pytari nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady Gminy zamknql dyskusjq Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod

giosowanre.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obec.osci'13

Radnych, glosami:

-13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymuiQcych sie"

podiqla uchwale Nr Llll/389/2023 w sprawie zmian w budiecie Gminy Rybno na 2023 rok;

Uchwala stanowi zalacznik nr 17 do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizalqcznik nr 18 do protokolu.



Zdrcwotneiw Rvbnie za 2022 rok

PeewodniczEcy Rady Gminy - pan piotr Kornatowski zwr6cil sie do pzewodniczqcej Komisji

Zdrowia, Kultury, Oswiaty, BezpieczensMa i Spraw Socjatnych pani Et2biety Rozentalskiej o
pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Przewodniczqca Komisji- Pani Elzbieta Rozentatska pzedstawila opinie Komisii Bud2etu i Finans6w

o projekcae uchwaly.

Opinaa stanowi zalqcznik nr'19 do protokolu

Pe ewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaty.

Pytai nie wnaesiono. Pzewodniczqcy zamknql dyskusje nad projektem uchwat.
. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod gtosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy skfad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13

R.dnych, glosami:

-'t3 -,,2a",

- 0 -,,przeciw"

-0 - ,,wstrrymujqcych aie"
podjQla uchwale N, Llll/390/2023 w sprawie zatwierdzenia sp.awozdania finansowego

Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki ZdJowotnei w Rybnie za 2022 rok
Uchwala stanowi zalacznik nr 19 do Drotokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nf 20 do protokolu.

4) udzielenia oomocv finansoweidla Gminv Grodziczno

Pzewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski zwr6cit sie do pzewodniczqcej Komisii

Zdrowia, Kultury, Oswiaty, Bezpieczehstwa i Spraw Socjalnych Pani Et2biety Rozentalskiej o
pzedstawienie opinii w sprawie poektu uchwat.

Przewodniczeca Komisji- Pani El2bieta Rozentalska peedstawila opinie Komisji Bud2etu i Finans6w

o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik nr 21 do protokolu

Pzewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Radny - Pan Lukasz Glowacki stwierdzal ,,chcialbym Panstwa bardzo prosie o ptzyjqcie pomocy

finansowej dla gminy Grodziczno, poniewa2 ta kwota moze wiele zmienid dla mieszkahcow

miejscowosci Grqdy. l\4odernizacja drogi, do kt6rej teraz bedziemy sie dokladaC jest drogq gldwnA dla

mieszkaic6w miejscowosci Gredy. Jest dla nich, mozna powiedziee takim oknem na Swiat, poniewa2

qczy ich z dobrym dojazdem do pracy, lqczy ich z parafiq, hczy ich ze sktepami, ze szkolq Dlatego

uwa2am, 2e podjecie takiej uchwaly jest zasadne. Druga sprawa, dla kt6rej takie podjecie uchwaly jest

zasadne, jest to, 2e mieszkahcy miejscowosci Grqdy ju2 od bardzo dlugiego czasu mozna powiedziec,

2e walczq o tq droge, a sklada siQ to na to, 2e jest to nieduzy odcinek drogi, na kt6rego zazadcami
peez kt6ry pzebaega powiat Dzialdowski, powiat nowomiejski, gmina Ljdzbark, gmina crodziczno

oraz Lasy Panstwowe. I w koicu po tylu latach udalo sie zebraC wszystkich zarzqdc6w tej drogi i
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pzygotowad wspdlny projekt, dziQki kt6remu mozemy kompleksowo zmodernizowac te droge na

calych, na calym odcinku. Dlatego uwazam, 2e pzyjQcie tej uchwaly jest zasadne "

Radny - Pan Bogdan Wantowski shvierdzil: ,, Panie Pzewodniczqcy, Panie Radny chetnie

zaglosowalbym za tq uchwaq, gdybysmy mieli mniej dlugu i nasze drogi wszystkie byly porobione W

tej chwili nasze osiedla, tam gdzie mieszkam ja gdzie mieszkam i pan Rafal Gniazdowski' drogi sq w

oplakanym stanie. Nie ma oswietlenia, a my lekkq rekq daiemy dla gmin, kt6re przez 8 lat nie dotozyly

nam ani zbt6wki, bo one bywaly w tych remontach dr69. [lo2e bym siQ zgodzil, ale w tej chwili nikt

nam nie doklada, a my wychodzimy pzed szereg i buduiemy jednq droge' drugq droge Nie patzymy

na swoich mieszkafc6w, kt6rzy placq tu podatki itu maeszkajq.'

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz zwr6cil uwagQ: ,, Panie radny Wantowski ,uwa2am zupelnle

inaczej od Pana, poniewaz mieszkancy miejscowosci Grqdy placq podatki i to niemale. Po prostu

sytuacja geog€ficzna sprawia, 2e ich gl6wna droga le2y poza obrqbem gminy Rybno. Dlatego

uwa2am, 2e to jest zasadne. Chciatbym doda6, 2e problem tej drogi to nie jest problem od Od tego

roku, od tei kadencji. Pamigtam jak pan softys Miroslaw Remus z popzednie jeszcze radnq Agnieszkq

Vwsocke ju2 wtedy podejmowali kroki dzialania, zeby ta droga byla zmodernizowana. Czesto na

takich spotkaniach, m.in. w Grqdach, mdwiono o tych problemach logistycznych, gdzie droga mrala

kilku wlascicieli. Nie dalo sie nic zrobid. Po tylu latach doszli do pofozumienia. I to nie jest tylko tak, 2e

gmina Rybno doklada 50 tysigcy, bo to jest wiele innych jednostek, kt6re tak2e dokfadajq Srodki do tej

inwestycji. l\4o2e pan w6jt powie, ile ta cala inwestycja bedzie kosztowala. RozumEm panie

Wantowski, 2e sq drogi na paistwa osiedlach do modernizacji, do gruntowei pzebudowy, ale 50

tysiecy nie wystarczy zeby to zrobid. Tu sq potrzebne dofinansowania na te drogi, o kt6re na pewno

ueqd gminy bedzie siq starat iMedy tak2e my do tych dofinansowad bedziemy musieli 20, 30' mo2e

nawet 4oolo dolo2yd i to na pewno nie bedzie kwota rzedu 50 tysiQcy, a setkl, setki tysiecy zlotych

Wec tez tak obiektywnie patzqc, mo2eje2eli bym mieszkal na Pana okregu, mySlalbym podobnie' ale

jezeli bym mieszkal w miejscowosci Grady i to, ze jestem radnym nie tylko Rybna, ale catej gminy

Rybno podejme decyzje takq, 2e bede za pzekazaniem tej pomocy dla tej drogi."

Radny - Pan Adam Bochno stwierdzit ,, w Nowej Wsizostaly spzedane dwre dzialki iszkola Kwota

okolo 600 tys. i gminy nie stad, 2eby wyremontowae kilkaset metr6w drogi. Panie Glowacki, pana

propozycja wysypac 20 centymetrow tlucznia i to ubic. Majq droge na lata To sq pana slowa po

wyjsciu ze szkoly w Nowej Wsi. Dlaczego tego nie zrobimy? To nie bedzie kwota 50ty5, na pewno

Ale gmina pozyskala 600 tys.".

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz stwierdzf ,, Panie radny, zostala spzedana szkola, zostala

sprzedana dzialka Ale niech Pan sie rozejEy na te wszystkie inwestycje, kt6re sq wykonywane na

terenie calej gminy Rybno Niech pan patrzy obiektywnie Pieniqdze na pewno nie zniknQly Pan w6Jt

nie zabral sobie ich do kieszeni do domu, tylko zostaly odpowiednto zainwestowane pzy

odpowiednich kolejnych dof inansowania zewnetr2nych.
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Radny - Pan Adam Bochno zwr6cil uwagQ ,, Chcialbym pzypomniec obietnice wyborcze pana

Tomasza Wegeynowskiego 2.2014 roku. Jesli cokolwiek bQdzie spzedane w danej miejscowosci

dzialka czy budynek, pieniqdze powinny by6 zainwestowane w tq miejscowo66. O te droge oni proszq

od lat. od bardzo dawna.'

O godzinie 12120 na sale obrad pzybyl radny Pan Dariusz Karbowski. Stan Rady 14 radnych.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegeynowski wyjasnil: ,,je2eli chodzi o droge do Kietpin, te 50 tysiecy. To

jest drobna czQSC c€losci inwestycji i utzymujemy tutaj zasadq, 2e pieniqdze z ze nqtz. Nie niewiele

dokladamy, jest realizowana inwestycja, same Lasy Paistlvowe okolo 300 tysiQcy, l\4arszalek 150

tysiecy, starosta DzialiCowski 120 tysigcy, gmina Grodziczno. Wem, 2e te2 jakqs sumg juz nie chcQ w

tej chwili m6wid jakq. No i my 50 tys. Zyskujemy polqczenie nie tlko na Grqdy, ale dla wszystkich,

kt6tzy )e2d2q rowerami. Uwa2am, 2e ta droga jest potzebna i to jest niewielka suma, a efekty

ogromne. I inzynieria finansowa myslQ, 2e godna nasladowania, bo tyle jednostek polAczyc i zrobic

takq inwestycjejest sukcesem. Je2eli chodzio Nowq WeS ju2 dzisiaj siq wypowiadalem na ten temat i

chcA tylko panu radnemu uzmyslowie,2e do drogi Tuczki, do granicy z powiatem ostr6dzkim

dolo2ylismy ogromne pieniqdze, gdzie w zasadniczej czesci kotzystajq te2 mieszkahcy Nowej Wsi,

Szczuplin i pozostalych miejscowosci na tq drogq polozonych. Wec racjonalnie dzialamy. Jut dzisiaj

m6wie do Pana, Panie €dny, 2e inwestycji nie wykonujemy tylko ze swoich pieniedzy, staramy siQ o

dofinansowanie. Jezeli ruszy KOWR, KPO, je2eli ruszy Fundusz Sp6jno6ci nowy, na pewno o tej

drodze bqdziemy pamietae. Jeszcze do drogi na osiedlu pana Bogdana. Mamy je w planach tutaj

sosnowq jasmin nowa zesmy analizowali. Chcemy pohczyc tam na wysokosca pana Gniazdowskiego

juz z te droga r6wnolegh. Powoli te zeczy realizujemy. Nie chce tego robic z wlasnych pieniedzy, ale

jezeli z naszych pieniedzy, je2eli bedziemy mieli problemy, to przynajmniej tq jasminowq i ten odcinek

lqczqcy z r6wnoleglq. Bede wtedy Paistwa radnych prosil o zgodg, Zeby to sie opzeC na wlasnych

Dieniadzach."

Radny - Pan Lukasz Glowacki zwr6ol uwagQ: ,, tylko zwr6ce sie tutaj do radnego Adam Bochno. JeSli

Pan uwa2a, 2e ja cos powiedzialem, to prosze pokazac dow6d na to. Po pierwsze, bo tak sobie

m6wic, 2e kto6 co6 powiedzial to mozna sobie m6wi6, a ja sobie nie przypominam takiej swojej

wypowiedzi."

Radny - Pan Adam Kasprcwicz stwierdzil ;; Szanowni Panstwo, droga, o kt6rel m6wimy, o kt6ra jest

tak zawzieta dyskusja, na pewno jest potftebna. Jestem o tym pzekonany i budowa jest na pewno

zasadna. Tylko jako gospodae gminy pan W6jt powinien zwr6ci6 uwagQ na drogi pzede wszystkim

na terenie naszej gminy. lv6wilem na komisji drcga Koszelewy Murawski jest w fatalnym stanie.

Nawiezchnia jest ok. 40 lat. Gmina Plosnica te droge ju2 zrobila na swoim odcinku. Kolejnq droge

gmina Plosnica zrobila w kierunku Koszelewy te2 jest droga budowana. Nasza gmina dalej tego nie

kontynuuje. Ja jednak bede za tym, 2eby tych pieniedzy nae przekazywad. I dbajmy o w+asne drogi

peede wszystkim. Mimojednak, 2e to nie jest pierwsze dofinansowanie do tej gminy.'
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Radny - Pan Rafal Gniazdowski stwierdzil: ,, Panie Przewodniczqcyl Szanowni Paistwo, taka drobna

uwaga do Pana W6jta jesli chodzi o adres zamieszkania no to r6wnieZ RODO obowiqzuje. To tak na

marginesie. Nie chodzi mo2e o mnie, ale mo2e na pzyszlosC nie iest to tajemnicE, 2e faktycznie

zamieszkuje na ulicy Jasminowej. Natomiast wracajqc do tego dofinansowania. Szanowni Paristwo, z

calym szacunkiem dla tego pomyslu, dla tej dfogi, z szacunkiem dla mieszkadc6w miejscowoSci

Grqdy. Miejmy nadzieje,2e nikt na nas si9 nie obrazi, jesli nie pzekazemy tego dofinansowania.

Musimy wiedzied o tym, 2e w naszej gminie jest 36 kilometr6w dr6g o utwardzonej nawiezchni i

uwa2arn, 2e powinnismy pzede wszystkim o tym, o tym pamiqtac i o potrzebach naszych

mieszkaic6w, bo niekoniecznie musi to byc droga. lvlo2e to bya lampa, mo2e to byd jakas cze56

chodnika, mo2e to by6 utwardzenie jakiejs innej drogi bqdi inna jakas potzeba naszego mieszkaica."

Radny - Pan Lukasz Glowacki stwierdzit ,, Panie radny Gniazdowski chcEtbym pzypomniec, 2e

mieszkaicy miejscowosci Grqdy r6wnie2 sa naszymi mieszkadcami."

Radny - Pan Bogdan Wantowski zwr6cil uwage; ,, Szanowni Pailstwo, nie negujQ budowy tej drogi,

tylko chcialem przypomnied, 2e to ju2 tzecia dotacja Gminy Rybno jest dla gminy G.odziczno Co nam

Grodziczno dalo od siebie? Co zaproponowalo 2eby wyremontowaC drogg? DolozyC, bo to jest tzecia

dotacja. Ta droga jak najbardziejjest potzebna, tylko my wychodzimy pzed szereg, dajemy jednym,

drugim. lvloja propozycja kiedys rcmont mostka w Dqbr6wnie, gdzie tam jest tragiczna droga Ludzie

do pracy do Olsztyna je2d2q po dziurach, a ta drcga jak najbardziej jest potzebna, ale niech

Grodziczno to robi w swoim zakresie. Jaki odcinek drogijest po naszej staonie gminy a jaki odcinek po

stronie gminy Grodziczno."

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wqgzynowski wyjasnil: Drodzy Pafstwo, jezeli chodzi o drogi,

inwestowanie iwsp6ldzialanie z innymi podmiotami miedzy innymi ze starostwem ostr6dzkim. W

swoim czasie mielismy uchwale o przekazaniu pieniedzy na dokumentacjg naszej gminy jak i

starostwo. Reszte pieniedzy pzeznaczyc iw stu procentach pokryC koszty dokumentacji. Nie doszlo

do skutku, jak r6wnie2 bylismy pzygotowani, zeby do tej drogi od granicy powiatu ostr6dzkiego do

gminy Rybno dolo2yd stosowne pieniqdze i rozmawialismy na ten temat. Ta droga jest kluczowa dla

powiatu Dzialdowskiego, ale tam wlaScicielem jest ktos inny, on musi wykonac dokumentacje. My nie

mo2emy naje2d2ad, robi6 zaboru tak jak w niekt6rych krajach i wykonywa6 remonty. Na dzisiaj

musimy godzic sie z tymi warunkami, jakie sq. Nie zostawiamy tego tematu. Z panem starostq

Pawlem Ciesliiskim robimy wszystko, 2eby ten mostjak idroga w do Dqbr6wna byla wyremontowane.

Je2eli chodzi o pomoc dla innych gmin dla gminy Grodziczno, to ja powt6ze, 2e serdecznie dziQkuje

panu W6jtowi i Radzie Gminy, 2e zlo2yliwniosek, wykonali ten remont, pzeznaczyli wlasne pieniqdze

na droge w Hartowcu, gdzie pey tej drodze mieszka doslownie tzech mieszkaic6w ich gminy

Reszta to my korzystamy z tej droga, nasi mieszkahcy i ta droga dla nas byla wazna. To my

zabiegalismy, 2eby gmina Grodziczno zrobila stosowny wniosek i wykonata tq drogq i ona nam sluzy.

Tak jeste6my polozeni, 2e pewne ftagmenty sq dla nas sq wa2ne, dla sqsiedniej gminy nie sq tak

wa2ne. Udzielilismy pomocy tez Starostlvu nowomiejskiemu na odcinek Truszczyny-Zwiniaz.. To bylo
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wszystko zrobione z naszej inicjatywy. Ta droga zostala wykonana dla mieszkaic6w Truszczyny, dla

wszystkich, kt6zy z gminy Rybno jezdzq do Lubawy do pracy i dzieki temu mamy dobre pohczenae.

To jest racjonalne dzialanie i takie prorozwojowe dla naszej miejscowosci. A je2eli chodzi o Pana

okreg, powt6zq sosnowa jasminowa i Swierkowa. Mamy na to plany. Kanalizowanie. Prosil bym Pana

jak i Pana Gniazdowskiego o zachecanie wszystkich ludzi2eby sie podlqczyli do tej kanalizacji, bo to

bedzie warunek, 2e musi. Muszq byd wszyscy podtqczeni czyli mied wyprowadzenie kanalizacyjne na

swojq dzialkQ, 2eby p62niej nie bylo takiej sytuacji jak na Topolowej i na pewno te drogi bedq

zrobione. Sukcesywnie je robimy i po raz kolejny poM6rze, 2e robimy wszystkie inwestycje w oparciu

o Srodki zewnetzne. Dzieki tem! robimy tak duze inwestycje. Jedyna sytuacja, w kt6rej mo2emy bez

dofinansowania to ten odcinek lqczqcy wlasnie tq Topolowq z tA drogq r6wnoleglq. Je2eli w

okreslonym czasie nie zdobQdziemy dofinansowania, to bede Pahstwa prosil, 2eby ten kr6tki odcinek

zrobi6. A jezeli chodzi o dlugosc nas dotyczy ok. 300 metr6w. Ten odcinek tutaj miedzy granicq wsi

crqdy a lasem, p62niej Lasy Paistwowe caly sw6j odcinek robiq samodzielnie i p62niej za lasem

wzdlu2 drogi to tam jest kilkaset metrdw znowu gminnych. Grodziczno koic6wke, sto procent bez

dofinansowania robi burmistrz Lidzbarka. Tak 2esmy sie ulozyli, wiQc tutaj mamy kilka podmiot6w

zgodnie dzial4qcych i to znacznie poprawi nam bezpieczeistwo, skr6ci droge do Lidzbafta."

Radny - Pan Lukasz Glowacki: ,, chcialem jeszcze powiedzie4 o jednej drodze Pan W6jt zapomnial,

kt6ra wykonala Gmina Grodziczno. Jest to droga od strony miejscowosci Rynek do drogi

wojew6dzkiej. Jest to r6wnie2 odcinek geograficznie le2qcy na obszaze gminy Grodziczno, jednak

pzez mieszkaic6w, czy miejscowoSci Hartowiec czy miejscowosci Jeglia Gronowo bardzo czesto

wykotzystywany wlasnie dzieki temu, 2e jest to droga asfaltowa i mamy dobre polqczenie do drogi

wojew6dzkiej w kierunku Lidzbarka. Poza tm z tego co wiem, to tam te2 doje2dza autobus szkolny z

miejscowosci.".

Radny - Pan Waldemar Reszka: ,,. mam takie pytanie do Pana W6jta. Skladane bylo pismo peeze

mnie 26 kwietnia o drogq, obreb Tuczki ff 204. Czy Panu jakies ma plany zwiezane z remontem tej

drogi, czy pozyskano Srodkdw? To jest odcinek ok. 300 metr6w moze by6 skr6cony, aby chocia2 byl

dostep do ogr6dk6w dzialkowych. I moje pytanie jestjaki ma Pan plan na te droge, 2eby jq udro2niC?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegeynowski wyjasnil: ,, Panie Radny my6lq, 2e kojarzy Pan, 2esmy

skladali wnrosek na zrobienie drogi Tuczki - Szczupliny. KOWR odm6wil. Rygorystycznie pilnuje ju2 w

tq chwili tego, 2e droga musi qczyd budynki, muszq mieszkac ludzie. lje2eli chodzi o ten odcinek, o

kt6rym pan radny m6wi. Tam nikt nie mieszka, nie ma zadnego budynku. Je2eli by6my pozyskali te

pieniqdze i bysmy wybudowali, a w €zie jakiejs kontroli, to bysmy musieli oddad te pieniedze. WiQc na

dzisiaj, je2eli chodzi o KOWR, to ta Scie2ka finansowania przy tych zapisach wynikajqcych z tej

ustawy, nie broni si9,. Wec KOWR odpada. Wyslalem panu te2 tq informacje. KOWR wytlumaczyl,

dlaczego nie, moze pzy du2ej pzychylnoscidla nas, tylkojest organizacjq, kt6ra z ramienia rzAdu ma

pomagac ludziom, miejscowosciom po paistwowych gospodarstwach rolnych ito robi. Zachecam

Pana Panie radny do twozenia stowazyszen, k6l gospodyh, bo Medy bezpo6rednio bedziecie mogli
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jako mieszkaicy zwracae sie do o finansowanie na t62ne rzeczy. U Pana w mieiscowosci, Pani Soltys

bardzo prgznie dziala i potrafila szereg rzeczy zorganizowaC dziQki temu Krajowemu Osrodkowi

Wsparcia Rolnich,va.'

Radny - Pan Wojciech Pokreti ,, Szanowni Pahstwo Radni, mo2e prawdopodobnie m6j glos bedzie

jut ostatnim w dyskusji, to chcialbym takie podsumowanie zrobic,2e w zasadzie wszyscy popieramy

twozenie tych dr6g, a jedynq takq kosciq niezgody to jest, 2e tak powiem, kolejnosc ich realizacji i

spos6b pozyskiwania 5rodk6w. Chyba kazdy spos6b bedzie dobry, ale tak ieszcze, zeby nas

utwierdzac w tym hasle Zjednoczeni w r62norodno5ci, to pod rozwagQ podamy Wam taki temat, kt6ry

w moim okregu wyborczym sie wydarzyl, gdzie praktycznie ze strony wladz wykonawczych naszej

gminy decyzja zapadla o realizacji drogi, a czqs6 mieszka6c6w jej nie chce z takich albo innych

ptzyczyn. To tak pod rozwagg,2e nie tylko musimy,2e tak powiem, walczyd o to,zeby cokolwiek

zrobi6, ale 2eby pzekonad ludzi, 2e warto cokolwiek zrobid."

Wecej pytai nie wniesiono Pzewodniczqcy zamknql dyskusje nad poektem uchwaly.

Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci '14

Radnych, glosami:

- 9 - ,,2a",

- 3 - ,,przeciw'
- 2 - ,,wstaymujecych sie"

podjela uchwalQ Nr Lllu39l/2023 w spEwie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy

Grodzic2no.

Uchwala stanowi zalqcznik nr 22 do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 23 do protokolu.

5) udzielenia dotacii celowei na wvkonanie wstepnvch prac konserwato6kich. restauratorskich o€z

budowlanvch przv dawnvm kosciele parafialnvm j plebaniiw mieiscowo6ci Rvbno

Pzewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski zwrdcil sie do Przewodniczqcej Komisji

Zdrcwia, Kultury, Oswiaty, Bezpieczefstwa i Spraw Socjalnych Pani Elzbiety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Pzewodniczqca Komisji- Pani Elzbieta Rozentalska pzedstawila opinig Komisji Budzetu i Finans6w

o projekcie uchwaty.

Opinia stanowizalqcznik nr 24 do protokolu

Pzewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Komatowski otwotzyl dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Pzewodniczqcy zamknqt dyskusje nad projektem uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal

go pod glosowanie.

Rada Gminy w gliosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnollci 14

Radnych, gfosami:
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- 12 - ,,2a",

- 0 -,,przeciw"

- 2 - ,,wstrzymuiqcych siQ"

podjela uchwale Nr LllU392/2023 w sprawie udzielenia dotacji celowej na wykonani€ wstepnych

prac konaeawatorskich, Jestaurutolskich oraz budowlanych przy dawnym kosciele paEfialnym

i plebanii w miejscowosci Rybno

lJchwala stanowizalacznik nr 25 do Drotokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 26 do protokol-.

6) okreslenie zasad udzielania dotacii celowei z budzetu Gminv Rvbno na orace konserwatorskie.

restauratorskie lub robotv budowlane oev zabvtkach woisanvch do reiestru zabvtk6w lub

znaiduiacvch sie w ominnei ewidencii zabvtk6w

Pzewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Przewodniczqcej Komisji

zdrowia, Kultury, Oswiaty, Bezpieczefistwa i Spraw Socjalnych Pani El2biety Rozentalskiej o

peedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Pzewodniczqca Komisji- Pani El2bieta Rozentalska przedstawila opiniq Komisji Bud2etu iFinans6w

o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalAcznik nr 27 do protokol!

Przewodniczqcy Rady Gminy - Pan Pioh Kornatowski otwotzyl dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytah nie wniesiono.

Pzewodniczqcy zamknql dyskusje nad projektem uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal

go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady lS Radnych w obecnosci 14

Radnych, gloEami:

-'t4 - ,,2a",

-0 -,,prreciw"

-0 - ,,wstrzymuiqcych sie"

podieL uchwale Nr LllU393/2023 w sprawie okreslenie zasad udzielania dotacji celowei z

budretu Gminy Rybno na prace konsorwatoEkie, restaumtorskie lub roboty brdowlane przy

zabylkach wpisanych do retestru zabytk6w lub znaiduiqcych sie w gminnei ewidencii zabytk6w

Uchwala stanowi zalqcznik nr 28 do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaty stanowi zalqcznik nr 29 do protokolu.

7) wvra2enia zoodv na podwvzszenie kaoilalu zakladoweoo Zakladu Gosoodarki Komunalnei w Rvbnie Sodka z

9g
Peewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Pzewodniczqcej Komisji

Zdrowia, Kultury, Oswiaty, Bezpieczeistwa i Spraw Socjalnych Pani El2biety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Pzewodniczqca Komasji- Pani El2bieta Rozentalska przedstawila opinie Komisji Bud2etu iFinans6w

o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik nr 30 do protokolu
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Przewodniczecy Rady Gminy - Pan Piotr Kolnatowski otwotzyl dyskusje nad projektem uchwaly

Pytai nie wniesiono.

Peewodniczqcy zamknql dyskusje nad poektem uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal

go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 't5 Radnych w obecno6ci 14

Radnych, glosami:

- 14 - ,,z'a",

- 0 -,,pJzeciw"

-0 - ,,wstzymuiqcych si9"

podieh uchwalQ Nr LllU394/2023 w sprawie l^ryra:enia zgody na podwyiszenie kapitalu zaklado$,ego

Zakladu cospodarki Komunalnej w Rybnie Spdka z o.o.

Uchwala stanowi zalecznik nr 3'1 do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaqcznik nr 32 do protokolu.

8) spzedaz nieruchomosci oruntowei zabudowanei budvnkiem mieszkalnvm w mieiscowosci Zabinv.

stanowiacei wlasnos6 Gminv Rvbno na eecz dotvchczasoweoo naiemcv

PzewodniczAcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siQ do Pzewodniczqcej Komisji

Zdrowia, Kultury, Oswiaty, Bezpieczeistwa i Spraw Socjainych Pani Elzbiety Rozentalskjej o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Przewodniczqca Komisji - Pani Elzbieta Rozentalska przedstawila opinie Komisji Rozwoju

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik nr 33 do protokolu

Peewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad prqektem uchwaly.

Pytah nie wniesiono.

PEewodniczqcy zamknql dyskusje nad projektem uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal

go pod gtosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14

Radnych, gloaami:

- 14 - ,,z,a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujecych sie"
podjeh uchwale Nr Llll/395/2023 w spawie sprzedai nieruchomosci gruntowej zabudowanej

budynkiem mieszkalnym w miejscowogci 2abiny, stanowiqcej wlasno6e Gminy Rybno na Jzecz

dotychczasowego naiemcy

Uchwala stanowizalecznik nr 34 do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 35 do protokolu.

9) zaliczenia drcqi na terenie Gminv Rvbno do kateooriidr6o qminnvch i ustalenia iei ozebieou

Peewodniczecy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski zwrdcil sie do Peewodniczecej Komisji

Zdrowia, Kultury, Oswiaty, Bezpieczehstwa i Spraw Socjalnych Pani El2biety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.
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Pzewodniczqca Komisji - Pani El2bieta Rozentalska pzedstawila opinie Komisji Rozwoju

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska o projekcie uchwat.

Opinia stanowi zalqcznik nr 36 do protokolu

Przewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski otwotzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Przewodniczqcy zamknql dyskusje nad prqektem uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaty, poddal

go pod glosowanie.

Rada Gminy w gloaowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, gliosami:

- 0 - ,,przaciw"

- 0 - ,,wstrzymujecych sie"
podjeh uchwale Nr LllU396/2023 w sphwie zaliczenia drogi na terenie Gminy Rybno do

kategorii d.6g gminnych i ustalenia jei przebiegu

Uchwala stanowizalqcznik nr 37 do protokolu.

lmienny wykaz glosowanja nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 38 do protokolu.

'10) trybu i sDosobu gowofuwania i odwolvwania czlonk6w Zesoolu Interdvscvolinarneqo ds.

Pzeciwdzialania Przemocv Domowei w Gminie Rvbno

Pzewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski zwrdcil siq do Przewodniczqcej Komisji

zdrowia, Kultury, Oswiaty, Bezpieczehstwa i Spraw Socjalnych Pani El2biety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii wsprawie projektu uchwaly.

Przewodniczqca Komisji - Pani El2bieta Rozentalska pzedstawila opinie Komisji Zdrowia, Kultury,

O6wiaty, Bezpieczenstwa i Spraw Socjalnych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik nf 39 do protokolu

Przewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytai nie wnlesiono.

Pzewodniczqcy zamknql dyskusje nad projektem uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal

go pod gliosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady '15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

- 0 -,,przeciw"

-0 -,,wstrrymu.lacychsie"

podjeh uchwalQ Nr Llll/3922023 w sprawie trybu i sposobu powolywania i odwo{ywania

czlonk6w Zespolu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdzialania Pnemocy Domowej w Gminie

Rybno

Uchwala stanowizalacznik nr40 do orotokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 41 do protokolu.

18



11) powolania Zespolu ooiniuiaceqo kandvdat6w na lawnik6w

Pzewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Pzewodniczacej Komisji

Zdrowia, Kultury, Oswiaty, Bezpieczehstwa i Spraw Socjalnych Pani Elzbiety Rozentalskaei o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Pzewodniczqca Komisji - Pani Elzbieta Rozentalska pzedstawila opinie Komisji Zdrowia, Kultury,

Oswiaty, Bezpieczehstwa i Spraw Socjalnych o projekcie uchwaty.

Opjnia stanowi zalqcznik nr 42 do protokolu

Pzewodniczacy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusj9 nad projektem uchwaly

Pytai nie wniesiono.

Peewodniczqcy zamknql dyskusje nad prcjektem uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaty, poddal

go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady '15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

- 14 - ,,2.",
- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych sie"

podjqh uchwalq NJ Llll/398/2023 w sprawie powolania Zespolu opiniuiqcego kandydat6w na

+awnik6w

Uchwala stanowi zalqcznik nr 43 do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad poiektem uchwaly stanowi zalecznik nr 44 do protokolu

12) zmieniaiaca uchwale w sprawie zatwierdzenia plan6w pracv Komisii Radv Gminv Rvbno na 2023

rok

Pzewodniczqcy Rady Gminy - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad pfqektem uchwaly.

Glos zabrali:

Radny - Pan Adam Kasprcwicz : ,, chciatbym zlo2y6 wniosek formalny dotyczqcy zmiany teamrnu

pracy Komisji Rewizyjnej w punkcie dotyczqcym kontroli inwestycji dotyczqcej budowy Sciezki

edukacyjnej woko{ jeziora w Rybnie. Etap 2. Planowany termin pracy komisji czwarty kwartal.

lJwa2am, 2e ten termin jest nie do zaakceptowania ptzez calq rcdy i proponuje termin tzeci kwartal."

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz stwierdzil: ,, Szanowni Paistlvo, Komisja Rewizyjna odbyla

posiedzenie w tej sprawie, ustalila termin czwartego kwartalu. Chcialbym tylko doda6 panu

Kasprowicz, 2e nawet je2eli dzisiaj Komisja odrzuci ten termin, to ponownie wr6ci do prac Komisji

Rewizyjnej i zostanie podjeta ponownie decyzja o terminie i ten termin sie nie zmieni."

Radny - Pan Rafal Gniazdowski stwierdz : ,, Panie Peewodniczecy Szanowni Paistwo. Chcialbym

zapyta', co paistwem kierowalo przy ustalaniu tego terminu? Bo tak jak tutaj wspomnial pan Adam

Kasprowicz, dla mnie on tez r6wnie2 jest nie do zaakceptowania. Jest i budzi duze zainteresowanie i

stawia wiele znak6w zapytania. lJwazam, Ze ten termin powinien by6 jak najszybszy. Wadomo, 2eby
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komjsja mogla sprawnie, przede wszystkim i rzetelnie i neutralnie ocenic te sprawQ. Kolejna rzecz

musimy mie6 na uwadze to, Ze jedna spektakularna kontrola Komisji Rewizyjnej byla juz

pzeprowadzana. Jak dobze wiemy, aaport NlKu pokazal jasno, 2e wnioski byly chybione i tam

sp€wa byla peedstawiona jasno A wiQc proszg odpowiedzieC na pytanie co Paistwem kiefowalo?

Tutaj kieruje to pytanie do pani wiceprzewodniczqcej, do pana pzewodniczqcego."

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz w odpowiedzi: ,, Szanowni Padstwo, na komisjQ przybyly tzy
osoby i tak ustalila taki okres p€c, czyli czwarty kwartal. Moze panu Rafalowi Gniazdowskiemu,

radnemu chodzi o to, zeby prace odbyly sie w czwartym kwartale, zeby byc mo2e zamknqc ten deptak

na okres wakacyjny, 2eby letaz ka2dq kostkq sprawdzac, czy ona ma 5 czy 7 centymetr6w. Ja

zadecydowalem i komisja poparla mojq propozycjq, 2eby to ta kontrola odbyla sie w czwartym

kwartale. I tyle. Nic wiecej tutaj nie tzeba dodawad. Ja np. nie wchodzq w kompetencje

pzewodniczqcych innych komisji, nie wnikam jak oni realizuje sw6j program, wiQc prosze zaufac

komisji. Na pewno peejdziemy do realizacji tego dzialania, a wyniki kontroli na pewno poznacie pod

koniec roku."

Radny - Pan Rafal Gniazdowski stwierdzil; ,, Panie Przewodniczecyl Panie Radny Sylwester

Kasprowicz, nie wiem dlaczego Pan sugeruje, 2e zale2y mi na tym, 2eby zamknqc ten deptak na

okres wakacyjny. lvam nadziejq,2e przeanalizowal Pan juz dokumenty i Pana analiza tq sprawy nie

sprowadzita sie tylko do wyznaczenia terminu czwartego kwartalu, bo mysle, 2e ka2dy mo2e pochylid

sie nad tymi materialami, rdwnie2 zasiQgnqC opinii, przepfowadzjC rczmowe z odpowiednimi

pracownikami w uzedzie gminy. Ale mysle, ze jezeli chodzi o pzeprowadzenie tej kontroli, to

niekoniecznie musi si9 ona wiqzac z zamkniqciem deptaka w jakikolwiek spos6b. Nie wjem, dlaczego

Pan tak sugeruje."

Radny - Pan Wojciech Pokret zwr6cil uwagq: ,, Szanowni Pa6stwo, jestem czlonkiem Komisji

Rewizyjnej i takjak powiedzial pan peewodniczqcy, nie bylem obecny Medy na tej komisji z pzyczyn

obiektywnych. Zresztq informowalem o tym, 2e nie mogQ byC, ale czwarty kwartal zaczyna sie od

pierwszego pa2dziernika, wiec myslQ, 2e jeszcze w takim terminie jesiennym, ale gdzie wszystko jest

dostepne, 2ebysmy nie czekali do mroz6w i5nieg6w, uda nam siQ ewentualnie lo postepowaflie

pzeprowadzie. I takjak pan powiedzial, jakies wnioskido koica roku pzedstawid."

Radny - Pan Rafal Gniazdowski: ,, Szanowni Pafstwo, Oczywiscie padla tutaj data pieMszego

pa2dziernika. To ja moge postawid pytanie dlaczego nie moze to byC piqty lipiec czy pieMszy

sierpiei? Vviecie. lvlo2emy to l\4o2emy tutaj dowolnie tlumaczyc siQ urlopami,. Chodzi mo2e o che6

wyjasnienia tego. Zgodze sie z terminem taki, jaki zostanie peyjety Tak naprawde wszyscy musimy

sie z tym zgodzid, ale musimy miea na uwadze to i taki pzyklad, kt6ry wszyscy bardzo dobze znamy i

nadal on jeszcze do tej pory ciqgnie sie sprawa kortu tenisowego w kabinach. Pamietam sytuacjg, w

kt6rej nawet pan mecenas pzekonywal nas, 2e ta sprawa jest juz zakonczona, 2e nie mozna w

nieskorlczonosc procedowad. A jednak p6rniej okazalo si9, 2e bylo troszeczke inaczej Ja oczywiscie
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szanuje pahstwa zdanie, ate chcialbym, 2eby6cje r6wnie2 wzieti pod uwage to, co uwa2ajq i my6tq
inni."

Na tym dyskusje zakofczono.

Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie wniosek formalny radnego Adama Kasprowicza w
pzedmiocie: ,, zmiany terminu pracy Komisji Rewizyjnej w punkcie dotyczecym kontroli inwestcji
dotyczqcej budowy Sciezki edukacyjnej wokoljeziora w Rybnie. Etap 2. Z lV kwartalu, na t kwartal"

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14

Radnych, glosami:

- 6 - ,,z'a",

" 8 - ,,pneciw"
-0 - ,,w8t.zymujqcych sie"
nie przyiQla wniosku,

lmEnny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr45 do protokolu.

Po czym po odczytaniu projektu uchwaly poddal pod glosowanie p@cedowany prolekt uchwaty

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na u6tawowy sklad Rady i5 Radnych w obecno5ci 14

Radnych, glosami:

- 9 -,,2a",

- 5 -,,pzeciw"
-0 - ,,wstnymuiqcych sie"
podjeh uchwalQ Nr LllU399/2023 w sprawie zmieniaiqca uchwale w sprawie zatwierdzenia
plan6w pracy Komisii Rady cminy Rybno na 2023 rok

Uchwala stanowi zalqcznik nr46 do protokolu

lmienny wykaz glosowania nad pojektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 47 do protokolu.

131 zmianv uchwalv w sp€wie ustalenia skladu liczboweoo i powolania sklad6w osobowch komisii

stalvch Radv Gminv Rvbno

Przewodniczqcy Rady otwozyl listQ kandydat6w do skladu osobowego Komisji Z Rozwoju

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska.

Radny - Pan Grzegoe Januszewskizglosil kandydature radnego pana Daaiusza Karbowskiego.

Radny - Piotr Kornatowski zglosil kandydature radnego Grzegoza Januszewskiego.

Po czym zapytal kandydal6w, czy wyta2aiqzgode na kandydowanie . Radny pan Dariusz Karbowski

nie wyrazilzgody, rady Pan Gzegorz Januszewski wyrazil zgode na zgloszenie swojej kandydatury.

Po odczytaniu projektu uchwaly Przewodniczecy Rady poddal pod glosowanie procedowany projekt

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnodci 14

Radnych, glo3ami:
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- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wst.zymujqcych 6i9"

podjeta uchwalQ Nr Llll/400/2023 w sprawie zmiany uchwaly w sprawie ustalenia skladu

liczbowego i powolania sktad6w osobowych komisii stalych Rady Gminy Rybno

Uchwala stanowizalacznik nr 48 do protokolu

lmienny wykaz gliosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 49 do protokolu

14) wvboru Wicepzewodniczaceoo Radv Gminv:

Pzewodniczacy Rady odczytal regulamin wyboru wiceprzewodniczqcego rady gmlny'

Po czym peeszedl do kolejnego punl(u

1) zglaszanie kandydat6w na funkcjq \Mcepe ewodniczqcego Rady Gminy

PzewodniczAcy Rady otwozyl lastQ kandydat6w na funkcje wicepzewodniczqcego rady gmrny

Radny - Pan Lukasz Glowacki zglosil kandydaturQ radnego Pana Gzegorza Januszewskiego

Wecej kandydat6w nie zgloszono. Wobec czego Przewodniczqcy zamknql liste kandydat6w Radny

Pan Grzegoz Januszewskizapytany o zgode na kandydowanie, wyrazil zgodQ

Po czym Pzewodniczqcy Rady poddal pod gl'osowanie na listq kandydatow'

Rada Gminy w gliosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 -,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymuiacych 8iQ"

liste przyjgla.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 50 do protokolu.

2) powolanie Komisii Skrutacvinei

Pzewodniczqcy Rady zwr6cil saq do radnych o zglaszanie si9 na czlonk6w Komisji Skrutacyjnej'

Kolejno zglosil sie radni:

a) Pan Wojciech Pokret,

b) Pan Lukasz Glowacki,

c) PaniJoanna Slupska.

Po czym Pzewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie sklad Komisji Skrutacyjnej

Radnych, glosami:

-0 -,,przeciw"

- 0 - ,,wstrzymulqcych 8i8"

przyiQ+a liste kandydat6w na czlonk6w Komisii Skrutacyjnei. .

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik nr 5'1 do protokolu

Po czym Pzewodniczacy Rady przeszedl do kolejnego punktu
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3) przeorowadzenie oljosownia

Glosowanie tajne nad wyborem wicepzewodniczqcego rady gminy peeprowadzila komrsla
skrutacyjna.

Po przeprowadzonym glosowaniu pzewodniczqcy komisji skrutacyjnej odczytal protokor z
ptzeprowadzonego glosowania.

Protok6l z glosowania stanowizaqcznik nr 52 do njniejszego protokolu.

4) podiecie uchwalv stwierdzaiacei wvbdf

Po odczytaniu projektu uchwaly Pzewodniczecy Rady poddal pod glosowanie procedowany projekt

Rada Gminy w gliosowaniu jawnym na ustawowy skfad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

-14 - ,,2a",

- 0 -,,przeciw"

- 0 - ,,wstrzymujqcych sie"
podiela uchwalg Nr Llll/401/2023 w sprawie wyboru Wicepzewodniczqcogo Rady cminy
Rybno.

L,chwala stanowizahcznik nr 53 do protokoru.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizalqcznik nr 54 do protokoru

15) zmianv uchwalv w so€wie wskazania Wicepeewodniczaceoo Radv Gminv uoowa2nioneoo do

wvdawania oolecei wviazd6w slu2bowch dla Pzewodniczaceoo Radv Gminv Rvbno

Peewodniczacy Rady otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly. pyta6 nre wnaesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusjQ i po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14

Radnych, glosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
- 0 - ,,wstrzymujqcych sie"
podiQla uchwale Nr Lllll402l2023 w sprawie zmiany uchwaly w spEwie wskazania
Wiceprzewodnicztrcego Rady cminy upowainionego do wydawania potecerl wyjazd6w

slutbowych dla Przswodniczacego Rady Gminy Rybno.

Uchwala stanowi zalqcznik nr 55 do pfotokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalacznik nr 56 do protokolu

Ad. lo.Wolne wnioski i zapvtania.

Glos zabrali:

Mieszkaniec odczytal ,, deklaracjg powstania z kolan ludu tubylczego rdzennego na naszym reryronum

Rzeczypospolitej Polskiej."
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Radny - Pan Adam Bochno: Mam pytanie do Pana W6jta kiedy powstanie boisko do pilki no2nej dla

dzieciw SzczuPlinach.

W6jt Gminy - Pan

zakupione. W ka2del

boisko."

Tomasz Wegzynowski w odpowiedzi: ', Panie Adamie, bramki zostaty ju2

chwili mozemy to boisko zrobi6, tylko proszq ustalic mieisce gdzie zrobic to

Radny-PanAdamBochnostwierdzit,,wyslanodoPanapismoiopisalemwszystko'Bylemutejpan|

i Pani powiedziala, 2e 2adnego boiska nie bedzie Prosze wskazad urzednika' Poka2e jemu lwledy

bedziecie robic boisko, a nie bQde czekal w nieskonczonosd, bo nie jestem osobq prawnE I nie mam

prawa dyskutowac z panjq. Pan podpisywal umowy' a w umowie jest podobno zawarte 2e ona ma

zrobic boisko. Panie W6jcie."

WOjt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski w odpowiedzi: ,,dopilnujq tego"

Radny - Pan Rafal Gniazdowski: ,, w zwiqzku z tym, 2e Komisja Rewizyjna odbedzie si9 dopie'o w

czwartym kwartale, a dwa miesiqce temu zostal zlic2ony wniosek do komisji o zbadanie

nieprawidlowosci pzy budowie deptaka. Czy gmina ma zamiar podiqc jakies kroki prawne wczesniej

przed komisjq rewizyinq pzed spotkaniem?"

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegzynowski w odpowiedzii "nie zamiezam podejmowac 2adnych

krok6w."

Radny - Pan Rafal Gniazdowski:,, Szanowni Paistwol Chcialbym zapytat o ten wniosek, o

ppeprcwadzenie kontroli, kt6ry zostal do nas drogq mailowq pzestany bodajze w dniu 17 maja l tutaj

akurat mo2e do Pani Ewy chcialbym skierowac swoje pytanie dlaczego on nie jest kompletny, nie

zawiera zalacznik6w w postacizdje6? "

Pracownik uzqdu - Ewa Raszkowska wyjasnila, i2 nie ma mo2liwo6ci technicznych zeskanowania

zalqczonych zdjQC'

Radny - Pan Rafal Gniazdowski:,, Dobze. Dosy6 dziwna iest dziwna, dziwna odpowiedz delakatnie

m6wiec, bo wydaje mi sie, 2e w uzQdzie Gminy jest skaner. I tutaj nie bedq kierowal swojej prosby do

Pani Ewy, bo ona tylko podejrzewam, 2e to przesyla do Pana W6jta i do Pani Sekretaz Prosze o

uzupelnienie wniosku i przekazywanie kompletnej dokumentacji A jesli jest problem techniczny to

prosze to prosze go opisaC. Jesli jest taka koniecznosc to ja pokryje koszt zeskanowania jakieis

prywatnejfirmy."

Na tym dyskusje zakoiczono.



Ad.ll.Zamkniecie ob.ad.

O godz.'14:15 Pzewodniczecy Rady Gminy Pan Piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego

pozqdku obrad - zamknql obrady Llll sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno

Na tym protokol zakodczono.

Paolokolowala:

_ Fstqpca klerownka
K.tentu oF?ll.cvlneoo
nsr E@tq;;lko@,k4

Prowadzqcy obrady:

rczAcY

Do niniejszego protokotu zalqcznik stanowi nagranie zawierajqce obraz i diwiek.
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